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ZÁPIS 

z jednání vedení dne 20. 12. 2021 

 

Přítomni: prof. Oslzlý, doc. Hlavica, prof. Medek, doc. Spilka 
Omluveni: prof. Macková, JUDr. Valová 
 

1. Informace rektora:  
➢ Jednání Etické komise – v pondělí 13.12. proběhlo první jednání, na němž rektor po rozpravě 

jmenoval předsedou EK Mgr. atr. Gombára, místopředsedkyní doc. Holou. Byl probrán Jednací 
řád EK, v němž budou vyjasněny dvě formulace. Rektor oznámil, že se nadále nebude jednání 
EK, která je jeho poradním orgánem, může však být v případě potřeby k jednání přizván. 

➢ Návrh a poklady k jmenování zvoleného rektora byly předsedou AS odeslány 15.12. na MŠMT a 
rektorovi jejich úplnost potvrdila ředitelka Gondková. 

➢ V pátek 17. 12. se rektor sešel k prvnímu pracovnímu setkání se svým nástupcem MgA. 
Michálkem, který uvítal možnost účastnit se jako host všech lednových jednání rektorských 
kolegií. 

➢ AS JAMU – v pátek 17. 12. oznámil rezignace na předsednictví i členství v AS JAMU doc. 
Novozámský. Místopředsedkyně AS Lucie Abou přijetí rezignace potvrdila. 
 

2. Informace pror. Medka:  
➢ NPO – 17.12. proběhla schůzka online se zástupci fakult a rektorátu, klíčovým závěrem je 

možnost zřídit nový studijní program profesního profilu – klavírní pedagogika (učitelství) na HF 
s tím, že DF zřídí nový program celoživotního vzdělávání. Na kolegiu 3.1. se ustanoví pracovní 
tým NPO. Děkani dodají návrhy členů skupiny. 

➢ FPSRVČ – první hodnotící komise proběhne dnes od 13.30hod. 

➢ Výročí 100 let výročí narození básníka Jana Skácela – informace o průběhu příprav (MZM, MZK, 
„Q“, DnP, aj.) Snaha o koordinaci akcí. Zvážit zapojení JAMU a prodiskutovat na KR. 
 

3. Informace pror. Spilky: 
➢ 16. 12. proběhla chůzka k analýze webu JAMU – prezentace kromě pozitivních ohlasů na web 

poukázala na řadu obsahových i strukturálních problémů. DF rozešle analýzu všem zúčastněným 
členům, na příští schůzce 27. 1. budou navrženy konkrétní kroky k obsahovým i strukrurálním 
změnám. 

➢ Schůzka k 75. výročí – byla představena marketingová strategie studentky HF Gabriely 
Vojtíčkové včetně loga JAMU k 75. výročí – strategie byla odsouhlasena oběma fakultami. Byly 
diskutovány plánované události k 75. a určen zevrubný finanční rámec podpory těchto akcí: za 
HF koncert na Petrově 28. 9. 2022 – Dvořákovo Te Deum + Janáčkova Glagolská mše, za DF 75 
představení popř. dalších akcí, které proběhnou pod hlavičkou výročí. V úvaze je propojení aktivit 
obou fakult u přípežitosti koncertu na Petrově 28. 9. 

➢ Redakční rada OIbčasníku – rezignace MgA. Vodičkové. Členové RR se shodli, že další 
vydávání Občasníku dává smysl za předpokladu zlepšení některých technických nedostatků 
(kvalita fotografií v tištěné formě, včasné dodávání příspěvků apod.). 
 

4. Informace pror. Hlavici:  
➢ Pracovní skupina ČKR k Metodice 17+ – dnes odpoledne jednání v Praze. 
➢ Národní technická knihovna – jednání k účasti JAMU v konsorciu ORCID proběhne v lednu 

v Praze. 
➢ Dnes je termín podávání nových projektů FRVČ – v případě, že se bude částka poskytnutá na 

podporu projektů nadále zvyšovat, bude potřeba určit nepodkročitelné minimum DKRVO pro 
fakulty na podporu jejich výzkumných činností (konference, časopisy atd.). Bude projednáno 
s proděkany pro výzkum. 
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Další řádná porada vedení se uskuteční v pondělí 10. 1. 2022 v 10:30 hod. v pracovně rektora. 

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 


